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Protokoll nr 9 från ordinarie möte den 9 november 
2021 
Plats: Digitalt via zoom 
Tid: 13:45 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, Funktionsrätt Stockholm, ordförande, 
Reumatikerföreningen i Stockholm. 
Anne Sjökvist, Funktionsrätt Stockholm, vice ordf. Hörselskadades 
förening i Stockholm. 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Bertil Orrby, Funktionsrätt Stockholm, Astma- och 
Allergiföreningen i Stockholm. 
Louise Lindström, DHRS - Delaktighet, Handlingskraft 
Rörelsefrihet, Stockholmsavdelningen. 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Sofie Åstedt Carlström, HR partner Kulturhuset/Stadsteatern. 
Lena Nilsson adm. chef kulturförvaltningen 
Maria Jansén, Kulturdirektör. 
Frånvarande:  
Mia Modig, Funktionsrätt Stockholm, Dövas förening i Stockholm. 
Anita Odell, Funktionsrätt Stockholm, OCD föreningen i 
Stockholm 
Ola Larson, Stadsarkivet. 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden -  Skönhetsrådet   
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Rådet hälsade Maria Jansén varmt välkommen, som på eget initiativ 
önskade delta och lära känna rådet och vilka frågeställningar rådet 
jobbar med och som hon vill bli delaktig i. 
Kort presentation av Maria: 
Maria Jansén, har tidigare jobbat, innan hon nu tillträder, under 
september 2021, som kulturdirektör varit verksam som 
myndighetschef vid Statens historiska museer som omfattar 
Historiska museet, Hallwylska museet, Ekonomiska museet-
Kungliga Myntkabinettet, Livrustkammaren, Skokloster och Tumba 
bruksmuseum samt den nationella uppdragsarkeologiska 
verksamheten Arkeologerna. 

Maria Jansén har ännu längre tillbaks arbetat som chef och 
landsantikvarie vid Östergötlands länsmuseum och där i nära 
samverkan med kommunala och regionala huvudmän utvecklat 
verksamheten med ett öppet kulturhus med allt från efterskolan-
aktiviteter och Cinematek till högprofilerade utställningar och 
debatt om samhällsaktuella frågor. Maria har också flera 
styrelseuppdrag bland annat som ordförande i Riksförbundet 
Sveriges museer och som ledamot i Linnéuniversitets forskarskola 
Grasca. 

Maria ser fram emot fortsatt information från och samverkan mellan 
rådet och förvaltningen 

 
 

 
1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordförande Gunilla öppnade mötet, hälsade alla 
välkomna och dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll och utseende av justerare.  

Protokollet från 2021-10-12 godkändes och lades till 
handlingarna. Sofie Carlström utsågs att justera 
protokollet. 

3. Synpunkter på mötesrum och handlingars 
tillgänglighet. 

 
Handlingarna till mötet mejlades ut i god tid. Inga 
inloggningsproblem. 

 
 
 

 



3 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
 
Rådet inväntar vidare besked och beslut kring vem 
som kommer ansvara för den fortsatta driften av 
lokalerna vid Tensta träff/Tensta gymnasium. 
Förhandlingar pågår mellan staden/Sisab och den 
tilltänkte intressenten. 
Rådet har fått en fråga från Martin Hansson ordf 
kommunstyrelsens FHR gällande ev synpunkter på 
biblioteksplanen. Louise kommer, inom kort träffa 
enhetschefen för det digitala biblioteket och 
undersöka tillgängligheten i de nya ut och inlånings 
maskinerna. 
SDF Enskede/Årsta/Vantör har tillsatt en ref grupp i 
tillgänglighetsfrågor med fokus på bibliotekens 
behovsanpassning. Anne väntar på en inbjudan 
därifrån för att undersöka hur rådet ev- kan samarbeta 
i frågan. 
 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
Inga remisser eller motioner har kommit rådet 
tillhanda. 
 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde 16/11. 

Rådet lämnar nedan synpunkter: 

Ärende 5 remiss Stadsarkivet avstår från att svara pga 
omfånget – två tusen sidor. De finns inte bilagda.  

Ärende 6 Kulturskyltar Fruängen En bra idé. Det 
finns redan vita emaljerade skyltar i innerstaden med 
kulturell anknytning förutom de blå som Samfundet 
S:t Erik placerat.  

Ärende 7 Stöd till lokalförvaltande organisationer I 
kriterierna finns inte tillgänglighetsaspekter nämnda  

Ärende 8 Avrop genom förnyad konkurrensutsättning 
av IT-konsulter för utveckling av digitala tjänster på 
Stockholms stadsbibliotek Med tanke på de många 
olika målgrupper som tekniken ska vända sig till 
inom stadsbibliotekens verksamheter och 
biblioteksplanen, är det viktigt att kriterierna för 
arbetet innehåller parametrar för 
funktionsnedsättnigar av olika slag som kan påverka 
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lösningarnas och funktionaliteternas utformning och 
uppläggning.  

Ärende 9 Stöd till ungas egna kulturprojekt samt 
justering av Årets kulturstipendium för unga. Beslut 
om ny stödmodell. I materialet finns inte begreppen 
funktionsnedsättning eller inkludering med i texterna. 
Om dessa begrepp inte nämns konkret kan det lätt 
tappas bort i planering, återkoppling och, dagligt 
arbete på detta viktiga område för den unga 
generationen och blivande vuxna. 

 
 

7. Övriga ombyggnadsprojekt. 
 
Inga nya noterade. Rådet följer utvecklingen av 
ombyggnaden av Årsta bibliotek och Kulturskola. 
Synpunkter och kommentarer från rådet har lämnats 
till Anni Arnefjord, rådet inväntar hennes svar. 
Rådet följer ombyggnaden, interiört och exteriört av 
Asplundhuset. 

 
8. Rapporter.  

Diskussion om skylt och informationssystem i staden 
riktade till personer med olika funktionsnedsättningar. 
 

 
9. Övriga frågor. 

 
Joakim Centervik lät meddela att han inte ställer upp 
för en ny mandatperiod, han kommer hjälpa till med 
att, SRF snabbt hittar en ersättare till honom.  
Rådet riktade att stort tack till Joakim för hans 
värdefulla insatser för kulturnämndens 
funktionshindersråd. 
Rådet hälsar Sofie Carlström varmt välkommen, hon 
vill beskriva sin bakgrund så här: ”Sofie började 
som HR-partner på Kulturhuset Stadsteatern i 
september. Hon har arbetat med HR på bl a 
Apoteket, Folktandvården och IKEA. Hon 
kommer närmast från Kungliga biblioteket där 
hon arbetat sedan 2014”.  
Rådet ser fram emot ett besök på 
Kulturhusets/Stadsteaterns nyrenoverade lokaler. 
 
 
Nästa möte, äger rum den 7 december kl.13:45-
15:30. Plattform: Zoom.  
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• Till mötet ansluter Lena Nilsson adm. chef på 
kulturförvaltningen mellan kl. 13:45-14:30. 

• På agendan står att formalisera en 
samverkansform mellan rådet och 
förvaltningen.  

• Obs tiden, 13:45-14:30 är preliminär 
 

 

 
 
 
 

 
 

Balanslista 
 2021 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

Rådet och 
Ledningsgruppen 
på Kuf 
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med  
förvaltningens 
samtliga 
avdelningar. 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna. 
 

Kompetensförsörjningsplanen HR-chef Carina 
Idenfors VT + HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT  + HT 2021 

Renovering av Årsta 
bibliotek och kulturskolan 

Rådet  
Ulrika Bjurvall, 
lokalenheten och 
Anni Arnefjord 

HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT + HT 2021 
Utforma kriterier för 
upphandlingar utifrån 
funktionshinderperspektivet 

Rådet VT 2021 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla Göran,  VT 2021 

Biblioteksplanen, under 
utarbetning Daniel Forsman VT + HT 2021 

 

 

 
 
Gunilla Göran ordf.             Justerare 
                
 
 
Christer Nygren          Sofie Carlström   
      
Sekreterare 
 
 


